
 
 
 
 
 

O B E C   S Ú Ľ O V – H R A D N Á 

Súľov-Hradná 65, 013 52 Súľov-Hradná 
 

 
ZÁPISNICA Č. 2/2024 

 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 21. marca 2024 

o 18:00 hod. v MOS Súľov.  
 
Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 
Poslanci OZ:  Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, 

Mgr. Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 
Neprítomný poslanec:    Ing. Ľubomír Baláž, Júlia Kamasová Dis. 
Zamestnanci OcÚ:     Natália Fanová 
Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  
Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 
Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  
Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  
 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  
so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu  
7 poslancov sú prítomní 5 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné. Poslanci  
Ing. Ľubomír Baláž a Júlia Kamasová Dis., sa z neúčasti na obecnom zastupiteľstve 
ospravedlnili.    
 

K bodu  2: 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  
Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslankyne obecného 
zastupiteľstva Mgr. Katarína Ďurcová a Mgr. Anna Ďurajková.  
 
Uznesenie č. 17/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje  

• zapisovateľa zápisnice: Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M 

• overovateľov zápisnice: Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

 
Hlasovali    za (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

                   proti (menovite): 0 poslancov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 3:  
Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, doplnil bod – zásady hospodárenia s majetkom obce Súľov 
– Hradná. Návrh programu zasadnutia OZ je po úpravách, nasledovný:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č.01-16/2024 

5. Schválenie zadania pre vypracovanie Územného plánu obce Súľov-Hradná 

6. Schválenie spôsob zberu TKO v obci Súľov-Hradná na rok 2025 

7. Zásady hospodárenia s majetkom obce Súľov – Hradná. 

8. Rozpočtové opatrenie č.3/2024; č.4/2024 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Schválenie uznesení 

12. Záver 

 
Uznesenie č. 18/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje program svojho zasadnutia dňa 21.03.2024 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

 
Hlasovali    za (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

                   proti (menovite): 0 poslancov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 
 

 
 

K bodu 4:  
Kontrola uznesení č.01-16/2024 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ so stavom implementácie 
uznesení č. 1 – 16/2024. Konštatoval, že predmetné uznesenia ešte prebiehajú alebo sú 
vykonané.  
Uznesenie č. 19/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé obdobie. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

 
Hlasovali    za (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

                   proti (menovite): 0 poslancov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 5: 
Schválenie zadania pre vypracovanie Územného plánu obce Súľov-
Hradná 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov so zadaním pre vypracovanie 
Územného plánu obce Súľov – Hradná. Konštatoval, že vo vzťahu k tomuto bodu bolo 
realizované stretnutie a k dnešnému dňu neprišli žiadne pripomienky, ktoré by sa vzťahovali 
k doplneniu/úprave zadania pre vypracovanie Územného plánu obce.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval ohľadom stretnutia k zadaniu pre 
vypracovanie Územného plánu obce Súľov – Hradná. Vyjadril sa, že ohľadom plánovaného 
stretnutia nemal žiadnu vedomosť, preto sa nemohol zúčastniť. 

 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril, že v predmetnej veci sa konalo 
stretnutie poslancov, ktoré malo neformálny charakter. Pozvánka bola doručená všetkým 
poslancom. Zároveň potvrdil, že na stretnutí nezazneli žiadne požiadavky na úpravu zadania. 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, vzniesol pripomienky k zadaniu pre vypracovaniu 
Územného plánu obce.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, vyjadrila nespokojnosť k pripomienkovaniu zadania 
k Územnému plánu. Podľa nej mali byť pripomienky predložené už v skoršej fáze, aby ich bolo 
možné zohľadniť pri spracovaní zadania. Zdôraznila, že bez včasných pripomienok nie je  ich 
možné do plánu zapracovať. Vyjadrila taktiež nespokojnosť s celkovým prístupom k vzneseniu 
pripomienok k zadaniu. 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval na výsledky stretnutia ohľadom 
Územného plánu. Zároveň upozornil na rozpory v zadaní, ktoré zahŕňajú: 

• Plánovanú výstavbu 18 rodinných domov od roku 2016. 

• Vybudovanie 5 bytových domov v obci. 

• Zámere budovania centier v obci bez ohľadu na časť Hradná. 

• Ignorovanie statickej dopravy v obci a chýbajúce záchytné parkoviská. 

• Plánovanie budovania inžinierskych sieti mimo telesa cesty. 

• Bezpečnosť pohybu chodcov mimo cesty a pešia dostupnosť k zastávkam. 
  Mgr. Katarína Ďurajková, poslankyňa, kritizovala proces zdieľania pripomienok  

k Územnému plánu a navrhla efektívnejšiu alternatívu. Zdôraznila dôležitosť priamej 
komunikácie s relevantnými osobami. Otvorený dialóg o kľúčových otázkach, by podľa nej 
viedol k lepšiemu zadaniu Územného plánu. 

 Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa zmienil o plánovanej výstavbe jazierka, teda 
malej rekreačnej vodnej nádrže. Nestotožnil sa s efektivitou poslancov na realizovanom 
stretnutí k zdaniu Územného plánu. Ďalej sa dotkol témy požiarnej zbrojnice, pričom poukázal 
na to, že v dokumente sa spomína len zbrojnica v Súľove. Počas svojho vystúpenia detailne 
rozoberal nezrovnalosti v oblasti školstva, služieb, poľnohospodárstva a plánovaných 
rozvojových aktivít obce. Zároveň poukázal na formálne a štylistické chyby v zadaní. 

 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil jednotlivé nezrovnalosti a opäť zdôraznil 
postup v rámci prijímania Územného plánu.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, prezentoval spracovaný Územný plán. Na mape 
označil oblasti, ktoré boli zastavané v súlade s plánom. Okrem toho poukázal aj na oblasti, 
ktoré boli zastavané v rozpore s Územným plánom. Poukázal na jednotlivé oblasti, ktoré boli 
prevzaté z územné plánu krajskej úrovne a jednotlivé nezrovnalosti s aktuálnou situáciou.  
V závere zdôraznil rozdiely medzi schváleným Územným plánom a aktuálnou realitou. 

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, namietala proti spôsobu zdieľania pripomienok  
k návrhu Územného plánu. Zdôraznila dôležitosť priamej komunikácie a osobných stretnutí  
v tomto procese. Zdôraznila, že poslanec mohol zorganizovať stretnutie s relevantnými 
osobami, ako je starosta obce alebo spracovateľ Územného plánu. To by umožnilo otvorenú 
diskusiu a lepšie pochopenie rôznych perspektív. Vyjadrila sa, že k tomu nedošlo.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril, že na jednotlivé pripomienky bude 
v budúcnosti priestor pre zapracovanie. Územný plán si vytvára obec, poslanci a občania 
obce. Ďalej uviedol, že každá pripomienka bude predmetom schvaľovania obecného 
zastupiteľstva. 
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Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, odporučil neschváliť zadanie pre vypracovanie 
Územného plánu obce Súľov – Hradná. Predmetný bod si zároveň nevie predstaviť schváliť 
s pripomienkami.  

  
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  
 

Uznesenie č. 20/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje zadania pre vypracovanie Územného plánu obce Súľov-Hradná. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

 
Hlasovali    za (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová 
                   proti (menovite): 1 poslanec - Ing. arch. Andrej Smatana 

       zdržali sa (menovite):  1 poslanec - Ing. Tomáš Šefara 

 
K bodu 6: 
Schválenie zberu TKO v obci Súľov-Hradná na rok 2025. 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ ohľadom zberu Tuhého 

komunálneho odpadu v obci Súľov – Hradná na rok 2025. Zdôraznil povinnosť obce nastaviť 
systém zberu TKO v súlade s novými legislatívnymi požiadavkami pre rok 2025. Odhadované 
náklady sú cca. 58 eur/tona. Informoval poslancov OZ so závorou stretnutia a o rôznych 
systémoch zberu a separovania odpadu, ktoré sa používajú v okolitých obciach. Podrobne 
vysvetlil výhody a nevýhody jednotlivých systémov a odporučil systém, ktorý by bol 
najvhodnejší pre Súľov – Hradná. Dôležité je, aby obec do konca júna nahlásila spoločnosti 
T+T vybraný systém zberu TKO. Dôležitá je otázka množstevného zberu alebo objemového 
zberu. Pri množstevnom zbere sa zarátava ,,popolnica“ ako celok a pri objemovom je dôležitá 
hmotnosť.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa stotožnila s predloženým návrhom. Dodala, že 
do konca roka je možné využiť pri objemovom zbere, skúšobnú prevádzku.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, zdôraznil, že systém funguje na princípe čipov 
a v prípade pokiaľ popolnica nebude mať čip, nebude vyvezená. Pomocou tohto systému je 
možné sledovať vyprodukovaný odpad v domácnostiach.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa informovala ohľadom osamostatnenia systéme 
pre obyvateľov bytových domov. Problém vidí v tom, že v prípade nezodpovednosti u 
niektorých obyvateľov, by sa mohli v budúcnosti tvoriť čierne skládky.  

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, podotkol, že T+T je v súčasnosti disponuje vážiacim 
systémom pri zbere. Pre tento rok, môže obec disponovať dátami, pre ktorý systém zberu si 
vyberieme.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval ohľadom ďalších poplatkov, ktoré 
súvisia s manipuláciou s odpadom. Zároveň sa informoval aj ohľadom jednotlivých limitov.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil aký systém sa plánuje, aj jednotlivé 
poplatky. V tomto prípade platí, že koľko kilogramov odpadu sa vyprodukuje, toľko sa zaplatí.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval ohľadom montáže čipov na 
popolnice.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil akým spôsobom sa bude montovať čip na 
popolnice a programovať.  

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali, stotožnili sa s množstevným zberom 

odpadu a systémom spoločnosti Krajspol. Pristúpili k hlasovaniu. 
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Uznesenie č. 21/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje spôsob zberu Tuhého komunálneho odpadu v obci Súľov-Hradná na rok 2025. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

 
Hlasovali    za (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

                   proti (menovite): 0 poslancov 
             zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 
 
K bodu 7: 
Zásady hospodárenia s majetkom obce Súľov – Hradná.  
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov s bodom rokovania. Vysvetlil, 

že platnosť je od 1.1. Finančná komisia vypracovala tieto zásady hospodárenia s majetkom 

obce Súľov – Hradná a následne predložila hlavnej kontrolórke obce.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila k predloženým zásadám. Vzhľadom 

k tomu, že sa využil priestor aj pre pripomienkovanie zo strany obce a jednotlivých 

zamestnancov sa predložený materiál k poslancom dostal trošku neskôr.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, požiadal, aby sa v budúcnosti vyznačovali 

jednotlivé zmeny, ktoré sa v upravených dokumentoch vykonajú.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  
 

Uznesenie č. 22/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje zásady s majetkom obce Súľov – Hradná. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš 
Šefara 

                   proti (menovite): 0 poslancov 
        zdržali sa (menovite):  1 poslanec - Ing. arch. Andrej Smatana,  
 
 

K bodu 8:  

Schválenie rozpočtového opatrenia č.3/2024; č.4/2024 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval poslancov OZ o rozpočtových 
opatreniach č. 3/2024 a č. 4/2024. Odovzdal slovo predsedníčke finančnej komisie.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, doplnila, že rozpočtové opatrenie č. 3/2024 sa berie 
v tomto prípade na vedomie. A čo sa týka rozpočtových opatrení č. 4/2024, sa vzťahuje 
k úpravám príjmu a refundácie.  
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Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 
 

Uznesenie č. 23/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
a) berie na vedomie rozpočtové opatrenie č.3/2024 
b) schvaľuje rozpočtové opatrenie č.4/2024 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

 
Hlasovali    za (menovite):  5 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Katarína Ďurajková, Ing. Tomáš Šefara 

                   proti (menovite): 0 poslancov 
             zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

 

K bodu 9 a 10: 
Rôzne a Diskusia 
 

Mária Tan, občianka obce, sa obrátila na poslancov OZ s otázkou ohľadom odvodnenia 
cesty ku kolibe. Vyjadrila obavy z povodní pri silných dažďoch a zo zimnej poľadovice, ktoré 
sťažujú prejazd po ceste. Zároveň sa zaujímala o plánované kroky na zlepšenie 
odvodňovacieho systému. 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa zaujímal o predstavu, ktorá by zlepšila stav 
cesty.  

Mária Tan, občianka obce, navrhla vybudovať popri ceste rigol, ktorý by odvádzal vodu 
a zabránil tak zaplavovaniu a tvorbe blata. Toto riešenie by malo byť trvalé a nenáročné na 
údržbu. Z technického hľadiska je však potrebné posúdenie odborníka. Situácia je 
nebezpečná, najmä po silných dažďoch, a preto je nutné ju urýchlene riešiť. 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval, že v tomto prípade už sa v minulosti 
viedla diskusia. Odporučil, aby sa v predmetnej veci venovala stavebná komisia.  

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, poukázal na problémy okolia cesty a vlastenecké práva. 
Zdôraznil, že je potrebné v tomto smere nájsť najlepšie vhodné riešenie.   

Mária Tan, občianka obce, zdôraznila, či by bolo možné dohodnúť obhliadku v mesiaci 
apríl.  

 
Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, vysvetlil postup v prípade zasadnutia komisií pri OZ. 

Odporučil, že v najbližšom stretnutí komisie, bude určite pani kontaktovaná, ako aj ostatných 
spoluvlastníci. Odporučil, aby sa využil čas na to, aby sa pouvažovalo akým spôsobom vedia 
vlastníci pozemkov prispieť k riešeniu vzniknutého problému.   

 
p. Bušovský, občan, sa informoval ohľadom poplatku za čipu v rámci zberu odpadu. 

Zároveň sa informoval ohľadom systému váženia. Poukázal na problémy ktoré sa v rámci 
zberu odpadu vyskytovali. Pochválil plánované kroky zo strany obce.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, podrobne vysvetlil systém váženia a zberu odpadu.  
Poslanci OZ a obyvatelia obce, podrobne prediskutovali systém zberu odpadu. Zároveň 
prediskutovali problematiku v rámci pozemných komunikáciách v obcí.  
 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, poukázal na zber oleja obce. Spýtal sa ohľadom 
veľkokapacitného zberu odpadu. Zároveň sa informoval ohľadom schválenej odmeny pre 
vedúcich krúžkov. Informoval sa ohľadom plánu požiarnej ochrany objektov v Súľov – Hradná.  
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p. Bušovský, občan, sa informoval k plánovanému územnému plánu. Poukázal na 
jednotlivé žiadosti od občanov, ktoré boli odovzdané a zapracované. V minulosti boli 
predložené aj materiály a pripomienky zo strany poslancov k územnému plánu.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, opäť zdôraznil, že najdôležitejšia časť je návrh, ku 
ktorému sa vyjadruje.  

 
Poslanci OZ a obyvatelia obce, podrobne prediskutovali Územný plán obce Súľov – 

Hradná.  
 
 

K bodu 11: 
Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia OZ obce Súľov – Hradná zo dňa 21.03.2024, v MOS Súľov.   

 

K bodu 12:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  
 

 
Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 
Overovatelia: 

 
Mgr. Katarína Ďurcová 

 
 
........................................ 
 

 

 Mgr. Anna Ďurajková   
  ........................................  

 

 
V Súľov – Hradná, dňa 28.03.2024 
 
 

                                                                                                             
.................................................. 

                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 
    starosta obce Súľov - Hradná        


